
Schriftelijke vraag aan het college  
(Art. 33, Reglement van Orde)  

  

Onderwerp: 

Portefeuillehouder: 

Vraag: In het kader van de verduurzaming van dorps- en gemeenschapshuizen stelt de PvdA Hulst de 
volgende vragen aan het College: 

- Waarom is de verduurzaming van dorpshuizen niet opgenomen in de begroting? 

- Klopt het dat de gemeente een prioritering aan het maken is welke dorps- of gemeenschapshuizen 
in aanmerking komen voor verduurzamende maatregelen?  

- Hoe werkt deze urgentiebepaling? 

- Verduurzamende maatregelen zijn kostenbesparend in de toekomst, een incidentele uitgave die 
een structureel voordeel oplevert: deelt het College die visie? 

- Sommige dorpshuizen hebben zelf als een inventarisatie gemaakt, is de gemeente daarmee in 
gesprek? 

- Wie draait op voor de kosten van verduurzaming? 

- Wanneer gaat het College hier actie op ondernemen? 

Aanleiding voor de vraag: 

Veel dorps- en gemeenschapshuizen hebben nog veel te winnen met verduurzaming. Het besparen 
op energiekosten (grote ruimtes, bezetting in de avonden) kan een fors voordeel opleveren. Daar 
moeten we als gemeente niet te afwachtend in zijn. Iedereen moet verduurzamen, dorpshuizen 
ook.  

Eventuele toelichting:  

Indiener(s), 

  

            Aan de voorzitter van  

de raad van de gemeente Hulst Datum 

Indiener(s)
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